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ГАЗЕТА  ПРИДНІПРОВСЬКОЇ  ДЕРЖАВНОЇ  АКАДЕМІЇ  БУДІВНИЦТВА  ТА  АРХІТЕКТУРИГАЗЕТА  ПРИДНІПРОВСЬКОЇ  ДЕРЖАВНОЇ  АКАДЕМІЇ  БУДІВНИЦТВА  ТА  АРХІТЕКТУРИ

Щиро дякую за вашу довіру бачити мене на посаді ректора рідних для мене ДІБІ – ПДАБА. Так, саме 
рідним домом вважаю наш вуз, де був студентом (1971 – 1976), а з 1987 року працюю в ДІБІ спочатку 
на кафедрі залізобетонних і кам’яних конструкцій, а у 1996 році призначений проректором з наукової 
роботи ПДАБА. Весь мій досвід – фахівця будівельної справи пов’язаний з академією. Пройшовши всі 
шаблі будівельної науки вважаю, що наш виш один з провідних будівельних вузів країни і має великий 
потенціал. 

І щоб він був саме таким багато зусиль розуму, душі, серця вклали два наші видатні ректори, про-
фесори Павло Трохимович Резніченко та Володимир Іванович Большаков. Один розбудовував, другий 
розвивав науку. 

Цей потенціал, я сподіваюсь, ми будемо розвивати разом. На нас чекає велика різнопланова плідна 
робота з багатьох напрямів сучасної наукової та освітньої діяльності. 

Колеги, друзі, однодумці, сподіваюся на вашу і подальшу підтримку та розуміння у наших спільних справах!
Микола Савицький

ХРОНІКА   АКАДЕМІЧНОГО   ЖИТТЯ   

І тур виборів відбувся 19 жовтня 2018 року, за його результатами у ІІ тур вийшли:
проректор з науково-педагогічної роботи та розвитку І. В. Рижков; 

проректор з наукової роботи М. В. Савицький. 
ІІ тур було призначено і він відбувся 26 жовтня 2018 року. 

Результати голосування
щодо обрання на посаду ректора  Державного вищого навчального закладу 

«Придніпровська державна академія будівництва та архітектури»
від 26 жовтня 2018 р.

Відповідно до вимог Закону України «Про вищу освіту», з урахуванням Постанови Кабінету Міністрів України від 5 грудня 
2014 р. № 726 «Деякі питання реалізації статті 42 Закону України «Про вищу освіту» та «Положення про порядок обрання  
ректора Державного вищого навчального закладу «Придніпровська державна академія будівництва та архітектури» 26 жовтня 
2018 р. відбулися вибори ректора (ІІ тур).

Для голосування були внесені 2 кандидатури претендентів на посаду ректора. Результати таємного голосування:
         Кількість голосів Відсоток від кількості виборців
   Рижков І.В.      209  26,6
   Савицький М.В.     411  52,2
   Не підтримую жодного кандидата  80  10,2

ПРО ХІД ВИБОРІВ НА ПОСАДУ РЕКТОРА 
ПРИДНІПРОВСЬКОЇ ДЕРЖАВНОЇ АКАДЕМІЇ БУДІВНИЦТВА ТА АРХІТЕКТУРИ

СПІВПРАЦЯ СТУДЕНТІВ ПДАБА З ЄВРОПЕЙСЬКИМИ ВИШАМИ
На кафедрах академії таланови-

та студентська молодь активно за-
лучається до участі у міжнародних 
проектах. Це поєднує студентську 
науку з навчальним процесом і є 
важливим фактором підвищення 
якості підготовки майбутніх квалі-
фікованих фахівців.

Так у цьому році студенти на-
шої академії спільно з партне-
рами – студентами провідних вищих будівельних навчальних закладів 
Словаччини, Чехії, Угорщини стали переможцями конкурсного відбору 
на отримання гранту від Вишеградського фонду за проектом «InStep 
training». Метою проекту є покращення освіти майбутніх проектуваль-
ників в галузі майже нульових енергетичних будівель і використання 
енергоефективних систем на основі відновлювальних джерел енергії на 
рівні населених пунктів, включаючи збільшення їх комунікаційних мож-
ливостей, здатність демократично просувати рішення для збереження і 

поліпшення якості навколишнього 
середовища.

Завдання проекту полягало 
у розробці заходів щодо рекон-
струкції центру міста Братислава. 
Цей проект став не звичайною 
програмою по зміні зовнішнього 
вигляду вулиці, а сучасним та ін-
новаційним енергоефективним та 
зеленим об’єктом. Його основна 

мета – оновити та осучаснити історичний вигляд головної вулиці столи-
ці Словаччини, яка є, в першу чергу, історичною пам’яткою архітектури. 

У рамках конкурсу на базі Словацького технічного університету (Сло-
ваччина, м. Братислава) у вересні 2018 р. відбувся науково-практичний 
тренінг «InStep training» за участю 5 студентів ПЦБ, архітектурного, 
економічного факультетів (В. О. Кононенко, В. Потоцька, А. Глущенко, 
І. Андрієнко, М. Пономарьова) та викладачів нашої академії. Особли-
ва подяка від учасників міжнародного заходу професору Дукату Ста-

ШАНОВНІ КОЛЕГИ, ДОРОГІ СПІВРОБІТНИКИ 
ПРИДНІПРОВСЬКОЇ ДЕРЖАВНОЇ АКАДЕМІЇ БУДІВНИЦТВА ТА АРХІТЕКТУРИ! 
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ніславу, провідному викладачу Словацького технічного університету та 
представнику від нашої академії в Словацькому технічному університе-
ті к. т. н., докторанту кафедри залізобетонних та кам’яних конструкцій 
М. М. Бабенко.

Студенти-учасники проекту «InStep» під керівництвом викладачів 
ПДАБА (кафедра залізобетонних та кам’яних конструкцій – д. т. н., 
проф. М. В. Савицький, к. т. н., доц. О. Г. Зінкевич, к. т. н., доц. С. Є. Ше-
хоркіна, аспірант М. В. Бордун та ст. викл. кафедри архітектурного про-

ектування та дизайну О. І. Бондаренко) готують основні конструктивні 
рішення та пропозиції з реконструкції головної вулиці м. Братислава. 

Проект «InStep» – це те, що об’єднує студентів вищих навчальних за-
кладів та спеціалістів Європи. Для кожного студента участь у таких захо-
дах дає можливість здобути безцінний досвід спілкування на міжнарод-
ному рівні та впровадження своїх ідей у реалізацію справжніх проектів.

С. М. Цекіна, провідний інженер з НДРС, 
В. О. Кононенко, студент гр. ПЦБ-17-2

ІНФОРМУЄ   ШТАБ   ЦИВІЛЬНОГО ЗАХИСТУ
ПОГОВОРИМО   ПРО   НАШУ   БЕЗПЕКУ

У цілях попередження виникнення надзвичайних ситуацій в навчаль-
них корпусах, лабораторіях, гуртожитках та на території ДВНЗ ПДАБА, 
з 01.10.18 р. по 22.10.18р. в ДВНЗ «Придніпровська державна академія 
будівництва та архітектури» були проведені тренінги зі студентами.

Теми тренінгів: пожежна безпека на території академії та студентсько-
го містечка; надання першої само- та взаємодопомоги при виникненні 
НС; техніка безпеки при роботі з приладами; формування самосвідомо-
сті та культури поведінки серед студентів; шкідливий вплив алкоголю 
та наркотичних речовин; шкідливий вплив тютюнопаління; безпека на 
шляхах; донорство; СНІД – ВІЛ та хвороби передавані статевим шляхом; 
туберкульоз – небезпечне захворювання, попередження та лікування; ін-
фекційні захворювання; дії студентів ДВНЗ ПДАБА в надзвичайних си-
туаціях в мирний час та в особливий період; тероризм; ознайомлення з 
нормативними документами з ЦЗ (Кодекс, Накази, Розпорядження).

Тренінги проводили: О. В. Черненко – лікар-невролог, інж. 1-ї кат.; 
І. Ш. Момедова – лікар-хірург поліклініки № 5; С. І. Бабенко – лікар-ін-
фекціоніст поліклініки № 5; Л. О. Горяна – лікар-гінеколог жіночої кон-

сульт. поліклініки № 5; О. В. Данченко – лікар нарколог ТУ «ДОНД» 
ДОР; В. В. Богомолов – викладач курсів водіїв та каф. ЕРМ; Н. Д. По-
ходзило – начальник відділу охорони праці; Б. Д. Гваджаіа – начальник 
штабу цивільного захисту; А. С. Беліков – проф., зав каф. БЖД. 

Обговорювалися: культура спілкування молоді; способи профілакти-
ки інфекційних захворювань; пожежна безпека в гуртожитках і корпусах 
академії; способи надання першої допомоги та дії студентів у надзви-
чайних ситуаціях у мирний час та в особливий період; безпека на до-
рогах і правила дорожнього руху; шкідливий вплив алкоголю, тютюну 
та наркотичних речовин; заходи, спрямовані на протидію тероризму. Всі 
присутні показали глибоку зацікавленість цими проблемами. 

Були продемонстровані відео- і фото- матеріали для якнайкращого ін-
формування студентів.

Ректорат академії дякує медичним працівникам та співробітникам 
академії за проявлену турботу і допомогу у пропаганді здорового образу 
життя  та недопущенню надзвичайних ситуацій серед співробітників і 
студентів.

На підставі листа №5/1851 від 28.09.18р. на базі «Дніпропетровської 
обласної клінічної лікарні ім. І. І. Мечникова» 09.10.18р. був проведений 
день донора, у межах благодійної акції «Подаруй життя герою». Студен-
ти ПДАБА взяли активну участь у благодійному заході. Донорами стали:

Факультет ПЦБ: Я. Г. Батиченко ПЦБ 15-1; В. І. Горниць-
кий;Р. Г. Карпенко ПЦБ 15-1; О. В. Кравченко ПЦБ 15-1; В. В. Салюк 
ПЦБ 15-1; Я. М. Чернявський ПЦБ 15-4; О. О. Лупир ПЦБ 16-1; О. І. Пер-
вомайська ПЦБ 16-1; Є. О. Лебецький ПЦБ 16-2; І. А. Капленко ПЦБ 
16-3; В. В. Соломко ПЦБ 16-3; К. К. Черненко ПЦБ 16-3; Д. С. Демура 

ПЦБ 16-4; В. М. Єнакієв ПЦБ 17-1; В. М. Єнакієва ПЦБ 17-1; А. І. Май-
ленська ПЦБ 17-1; К. С. Черніков ПЦБ 17-1. 

Факультет ТЖЗБ: Б. В. Глобчак Еко-15; О. Ю. Ріпний Еко-15; 
Н. А. Артюхов Еко-17; А. О. Гробова Еко-17; А. В. Гладка ТГПВ-17.

Механічний факультет: О. С. Біда АУТП-15; Р. Р. Сінчук АУТП-
16ст; Д. С. Сатановський АУТП-16; А. О. Собчук АУТП-16; А. В. Батає-
ва БМО 17; О. В. Малиш АУТП-17; А. О. Рященко ПМ-18МП.

Архітектурний факультет: А. С. Гарковенко Арх 17-1; Д. Ю. Кізі-
мова Арх 17-1.

ВАША  КРОВ   ВРЯТУЄ   ЖИТТЯ!

ПРО   ПРОВЕДЕННЯ   V   МІЖНАРОДНОЇ НАУКОВО-ПРАКТИЧНОЇ 
КОНФЕРЕНЦІЇ   «КОМП`ЮТЕРНІ   СИСТЕМИ   ТА   ІНФОРМАЦІЙНІ   

ТЕХНОЛОГІЇ В ОСВІТІ,   НАУЦІ   ТА   УПРАВЛІННІ»
З 17 по 18 жовтня 2018 року в Придні-

провській державній академії будівництва 
та архітектури пройшла V Міжнародна нау-
ково-практична конференція «Комп’ютерні 
системи та інформаційні технології в освіті, 
науці та управлінні». Ініціаторами прове-
дення конференції, як і у попередні роки, 
стали кафедри «Прикладна математика та 
інформаційні технології» і «Інформацій-
но-вимірювальні технології і системи».

Проведення наукових заходів різного 
роду в нашій академії стало традиційним. 
Науковий потенціал професорсько-виклада-
цького складу випускових кафедр ПДАБА 
сприяє підготовці висококваліфікованих фахівців у галузі комп’ютерних 
систем та інформаційно-вимірювальних технологій шляхом організації 
наукового керівництва аспірантів, магістрантів і студентів, що навчають-
ся у виші, прищеплюючи їм творчі навички й здатності.

У конференції брали участь представники наукової спільноти  Прид-
ніпровської державної академії будівництва та 
архітектури; Криворізького національного уні-
верситету (КНУ); Білоруського державного уні-
верситету транспорту (м. Гомель, Білорусь); На-
ціональної металургійної академії та інші.

Серед учасників конференції були представле-
ні: доктори і кандидати наук, аспіранти та студен-
ти. 

Цього року конференція працювала за на-
ступними секціями: Секція 1. Інформаційні 
технології в освіті (середня та вища школа). 

Секція 2. Інформаційні технології в нау-
ці. Секція 3. Комп’ютерні системи та ін-
формаційно-вимірювальні технології. Сек-
ція 4. Комп’ютерні системи та інформаційні 
технології проектування. Секція 5. Інфор-
маційні технології в бізнесі, економіці та 
управлінні проектами. Секція 6. Програмне 
забезпечення рішення прикладних задач.

На пленарному та секційних засіданнях 
конференції цього року були заслухані до-
повіді про використання сучасних інформа-
ційних технологій у навчанні; застосування 
нових математичних методів моделювання 
у будівництві; рішення нагальних проблем 

побудови систем управління геомеханічним станом надр; розглядом пи-
тань побудови автоматизованих систем різного функціонального призна-
чення, а також із проблем промисловості та управління.

Сподіваємося, що результати досліджень учасників конференції  
знайдуть відображення в практичному вирішенні проблем соціально-

економічного розвитку регіонів.
На закінчення хочеться відзначити, що основна 

мета проведеної Міжнародної науково-практич-
ної конференції «Комп’ютерні системи та інфор-
маційні технології в освіті, науці та управлінні» 
була досягнута.

Організаційний комітет щиро запрошує всіх 
бажаючих взяти участь у наступній конференції, 
проведення якої планується у жовтні наступного 
року.

Оргкомітет конференції

Вітає конференцію професор М. В. Савицький. У президії: заст. 
декана механічного факультету, доц. О. А. Пономарьова, проф., 

зав. каф. економічної кібернетики та управління проектами 
(КНУ) С. О. Попов, проф., зав. каф. прикладної математики та 

інформаційних технологійН. М. Єршова

Магістр Артем Басько, гр. МІТ-17мн (ПДАБА), веде 
секційне засідання професор С. О. Попов (КНУ)
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Цього року ми відзначаємо славетну, 75-у річницю визволення Дні-
пропетровська та 74-у річницю визволення України від фашистських 
загарбників. Втрати нанесені області були надзвичайними. Два роки і 
два місяці висіла чорна окупація над містом, але не на одну хвилину не 
втрачали віри в перемогу мешканці міста, які залишилися на окупованій 
території. Проявленою надзвичайною витримкою, мужністю і відвагою 
визволителів, 25 жовтня 1943 року місто було звільнено. У битві за Дні-
про воїни, від генерала до солдата продемонстрували приклади масово-
го героїзму.

Серед тих, хто наближав перемогу, захищаючи рідне місто колишні 
наші студенти, а після війни співробітники інституту, – курсанти Дніпро-
петровського артучилища, що ввійшли до його складу після створення 
26 липня 1941 року – І. В. Галясовський, В. О. Харичков, Ф. І. Макаро-
вич, О. О. Позняков, С. Р. Синдерович, П. М. Колачинський, С. В. Алек-
сандровський, Г. М. Безкровний, М. І. Сисоєв. Один із курсантів Олек-
сандр Позняков (студент інституту 1938 – 1940 рр.), після закінчення 
училища в квітні 1942 року молодим лейтенантом був направлений ко-
мандиром вогневого взводу. У складі 23-ї, потім 24-ї окремих винищу-
вальних бригад він брав участь у багатьох боях, зокрема битві за Дніпро, 
за визволення України. 27 лютого 1945 року Олександру Олександрови-
чу Познякову було присвоєно звання Героя Радянського Союзу.

Серед багатьох загиблих у перші дні війни було 13 курсантів, ко-
лишніх студентів інституту: Ж. Климович, І. Любарський, Б. Любін, 

Ю. Вайнбейн, Б. Милославський, Г. Умань, Л. Фінкельштейн, А. Шні-
цер, А. Штейнберг, Г. Шермон, С. Дулін, А. Якушев, М. Пушкарьов.

Малик Фома Васильович – командир роти 65-го саперного батальйо-
ну 3-го механізованого корпусу 47 – армії Воронежського фронту гвар-
дії лейтенант загинув 8 жовтня 1943 року, керуючи переправою через 
р. Дніпро в районі м. Канів Черкаської області.

Згадаємо колишніх співробітників інституту, учасників битви за Дні-
про: Г. О. Крючков, М. І. Фоменко, О. О. Овсяннікова, О. С. Румянцев, 
І. Д. Воронков, Ф. І. Молоков, А. І. Танатар, Т. Я. Загорський, Г. В. Ясенєв, 
І. Я. Нечитайло, Н. М. Філіпова, О. Б. Петров, О. Р. Зайченко.

Наші діди і прадіди зробили здавалося неможливе. Вони здолали фа-
шизм і подарували кільком поколінь мешканців всього світу блакитне 
мирне небо над головою. Важливо, щоб молодь пам’ятала минуле і з 
вдячністю крокувала в майбутнє.

За ініціативою музею, Ради ветеранів та Комітету молоді відбулася 
зустріч в музеї з асистентом кафедри ЕРМ Ю. І. Коваленком. Юрій Іва-
нович привіз кілька макетів зброї часів Великої Вітчизняної війни. Сту-
денти, запрошені на цю зустріч, з великою зацікавленістю ознайомилися 
з експонатами і прослухали цікаву розповідь Ю. І. Коваленка про зброю 
наших визволителів-переможців. Під час зустрічі студентами було вша-
новано пам’ять загиблих героїв, покладено квіти до пам’ятного знаку 
біля академії. Вічна пам’ять героям. Їх подвиг залишиться назавжди.

О. В. Гичка, директор музею

ДО 75-РІЧЧЯ ЗВІЛЬНЕННЯ ДНІПРОПЕТРОВСЬКА

З 2 по 6 квітня 2018 р. в Придніпровській державній академії будів-
ництва та архітектури був успішно проведений франко-український ар-
хітектурний воркшоп під назвою «Архітектура Дніпра: минуле, сучасне, 
майбутнє». В рамках угоди про співпрацю в ньому взяла участь делега-
ція студентів і викладачів Вищої школи мистецтв з міста Ле Ман (Фран-
ція). Подібне спілкування архітекторів двох країн стало можливим зав-
дяки кафедрі інтенсивного 
навчання іноземним мовам, 
архітектурному факультету 
ПДАБА і підтримці Бюро 
Центральної та Східної Єв-
ропи Всесвітнього агентства 
франкофонних університе-
тів.

Програма архітектурно-
го ательє була надзвичайно 
насиченою і цікавою. Про-
тягом тижня 16 французьких студентів разом із франкофонними студен-
тами архітектурного факультету ПДАБА працювали над проектами у 
м. Дніпро під керівництвом викладачів архітектури Мігеля Мазері і Фі-
ліпа Денікура, а також викладачів ПДАБА. Для їх реалізації наші гості 
повинні були спочатку ознайомитися з архітектурою міста, побачити її 
на власні очі, щоб перейнятися її змістом. Вони відвідали як центральну 
частину Дніпра з її вулицями, храмами, парками, історичними будівля-
ми, сучасними торгівельними центрами, так й індустріальні квартали з 
заводами, без яких неможливо уявити наше місто. На заваді довгому пі-
шохідному маршруту не стала навіть негода у перший день архітектур-

ного ательє. Завдяки чітко продуманій програмі французи отримали ці-
лісне уявлення про вигляд Дніпра, адже змогли побачити будівлі різних 
епох і  архітектурних стилів і навіть змогли помилуватися панорамою 
міста з висоти оглядового майданчика Міст-Сіті центру.

В рамках архітектурного воркшопу було організовано зустріч із го-
ловним архітектором м. Дніпра Дмитром Воликом, який не лише озна-

йомив делегацію з історією 
і особливостями контраст-
ної забудови нашого міста, 
але й представив перспек-
тивні напрями майбутнього 
будівництва, в тому числі 
з точки зору подальшого 
розвитку громадського 
транспорту і ревалоризації 
багаточисленних індустрі-
альних зон і зон рекреації.

Натхнення від побаченого підживлювало подальшу роботу спільних 
франко-українських команд. У кожної був свій актуальний напрям: жит-
лове середовище, комерційний простір, релігійні об’єкти у місті, гро-
мадький транспорт, міський пейзаж. За результатами роботи були прове-
дені презентації і продуктивні обговорення. Що може бути кращим, ніж 
безмежні креатив і спілкування!

Успіх проведеного ательє підтверджує і той факт, що тепер україн-
ську делегацію архітекторів, в свою чергу, чекають з візитом у місті Ле 
Ман. Чекай на нас, Франціє!

Ю. Л. Солонець, викладач кафедри ІНІМ

ФРАНКО-УКРАЇНСЬКИЙ ВОРКШОП У ПДАБА – НОВА СТОРІНКА ОБМІНУ
АРХІТЕКТУРНИМ ДОСВІДОМ

Учасники Битви за Дніпро: викладачі і 
співробітники академії (фото музею академії)

Зустріч Ю. І. Коноваленка зі студентами I курсу 
будівельного факультету

Покладання квітів студентами ПДАБА
до пам’ятного знаку 

Наш чудовий студент групи ТБК-15 факультету Ци-
вільної інженерії та екології Олександр Колохов, неодно-
разовий призер і переможець всіляких змагань, завоював 
у жовтні золоту та срібну медалі на чемпіонаті України з 
кульової стрільби. Бажаємо Олександру нових успіхів у 
навчанні та спортивних досягнень!

Шановні читачі та автори «Молодого будівельника»!
Повідомляємо, що електронну пошту газети було змінено:

mb.pdaba@gmail.com
Тепер вона є такою

Чекаємо на ваші матеріали, цікаву інформацію про життя академії.
З повагою, редакція «МБ»

ВІТАЄМО З ПЕРЕМОГОЮ! УВАГА! УВАГА! УВАГА!
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6 жовтня виповнилося 80 років професору 
Володимиру Васильовичу Кулябко. У цьому 
ж році виповнюється 40 років з того часу, 
коли Володимир Васильович почав свою ро-
боту в нашій академії (тоді ще – будівельно-
му інституті). 

Народився Володимир Васильович в 
м. Харків. Пішов в школу у Харкові, а закін-
чував навчання в Москві, куди переїхав зі 
своєю родиною.

Шлях інженера-будівельника Володимир 
Васильович почав у 1961 р., коли закінчив 
факультет «Промислове та цивільне будів-

ництво» МІІТа (Москва). Після закінчення вузу поступив на роботу в 
Московський Промбудпроект, де працював більше 5 років, беручи участь 
у проектуванні потужних каркасів цехів промспоруд.

Потім його було переведено в Державний Дніпровський Проектний 
Інститут, в якому 2 роки керував групою в будівельному відділі.

В 1968 р. Володимир Васильович починає наукову роботу. Протягом 
9 років він керував групою в Інституті Технічної Механіки Академії 
Наук України, під керівництвом відомого академіка АН УРСР Всеволода 
Арутюновича Лазаряна. На цій роботі Володимир Васильович серйоз-
но зацікавився проблемами динаміки машин і механізмів, вніс значний 
вклад у розвиток школи академіка В. А. Лазаряна. Разом вони опублі-
кували більше десяти наукових праць, а також розробили декілька ви-
находів, на які отримали авторські свідоцтва. Кандидатську дисертацію 
В. В. Кулябко захистив по динамічним розрахункам і конструюванню 
довгобазових вагонів. За розрахунки, конструювання, унікальні натурні 
випробування довгобазових вагонів з промисловим впровадженням в се-
рію (більше 20 000 вагонів) отримав медаль ВДНГ СРСР. Розроблені ним 
вагони до сьогодні використовуються на залізниці.

У 1978 р. Володимир Васильович переходить на роботу в ДІБІ. За 40 
років роботи в вузі він викладав будівельну механіку, динаміку і стій-
кість споруд, метрологію, стандартизацію, контроль якості і випробу-
вання конструкцій, проектування металевих конструкцій будівельних і 
дорожніх машин.

В 1998 році В. В. Кулябко захистив докторську дисертацію на тему 
«Развитие динамических моделей, расчетов и испытаний составных 

конструкций и сооружений». За час роботи в будівельному інституті (а 
потім – академії) Володимир Васильович очолював десятки держбю-
джетних тематик. Окрім того, він постійно проводив роботи по пошуку 
і подальшому виконанню прикладних робіт з обстеження, статичних і 
динамічних розрахунків, проектування підсилення і проведення натур-
них випробувань десятків споруд, машин і механізмів у різних регіонах 
України. Також разом із ученими інших вузів України він проводив при-
кладні і науково-дослідницькі роботи по будівельних об’єктах у Прибал-
тиці (Литва, Латвія), Польщі.

На протязі багатьох років Володимир Васильович продовжував роз-
вивати науковий напрям динаміки будівельних конструкцій і машин. До 
сьогоднішнього дня він опублікував близько 400 наукових робіт (у тому 
числі 10 монографій і біля 20 винаходів).

Багато учнів Володимира Васильовича успішно захистили дисертації 
(у т. ч. 2 докторські), стали провідними інженерами і спеціалістами.

Запропоновані ним методики і отримані результати обговорювалися і 
схвалювалися на численних наукових конференціях (доповіді, публіка-
ції) у США, Швеції, Канаді, Італії, Німеччині, Фінляндії, Чехії, Словач-
чині, Україні. Професор Кулябко неодноразово запрошувався до роботи 
у складі Наукових комітетів міжнародних конференцій.

Володимир Васильович є науковим керівником аспірантів і магістрів, 
а також організатором і незмінним науковим керівником (вже 40 років) 
суспільно-наукового творчого молодіжного колективу «Резонанс» (на-
вчав сотні молодих людей науці, культурі, бізнесу). Випускники «Резо-
нансу» сьогодні працюють в найбільших проектних і будівельних орга-
нізаціях регіону.

Зараз можна впевнено стверджувати, що В. В. Кулябко є провідним 
вченим у галузі динаміки будівель і споруд, досвідченим викладачем та 
вихователем молоді.

Володимир Васильович дотепер активний спортсмен. Студентом він 
входив в олімпійську збірну по триборству, потім мав розряди з фехту-
вання. Встигає, не тільки читати лекції із застосуванням сучасних мето-
дик, але і веде блоги в Інтернеті, присвячені питанням виховання молоді 
і вирішення задач динаміки.

Колектив кафедри металевих, дерев’яних і пластмасових конструкцій 
щиро вітає його з ювілеєм і бажає міцного здоров’я, нових наукових до-
сягнень, кмітливих і цілеспрямованих учнів, успіхів на його подальшо-
му трудовому шляху.

7 вересня у нашого колеги – доцента 
кафедри безпеки життєдіяльності Леоні-
да Павловича Пушніна ювілей: йому ви-
повнилося 80 років.

Народився Леонід Павлович 7 вересня 
1938 р. у Аскізькому р-ні Хакаської обл. 
У 1968 році закінчив Військово-інженер-
ну Академію ім. Куйбишева зі спеціаль-
ності «фортифікаційне будівництво». До 
1970р. працював на будівництві Ленін-
градської атомної станції старшим інже-
нером відділу головного технолога. З ли-
стопада 1970 р. розпочався новий шлях 
Леоніда Павловича у Дніпропетровську 
будівельному інституті від викладача до 

начальника військової кафедри. Ним була зроблена велика робота з ор-
ганізації та проведенні військової підготовки студентів вузу. Результа-
ти його роботи високо оцінювалися вищим керівництвом Міністерства 
Оборони. Він неодноразово нагороджувався Почесними грамотами. З 
1989 році завідував лабораторією кафедри ТБВ ДІБІ, а потім викладав 
на кафедрі Безпеки життєдіяльності.

Леонід Павлович – висококваліфікований педагог і вихователь. Під-
готував багатьох молодих викладачів кафедри БЖД, які вдячні йому за 
переданий цінний досвід роботи. Своєю багаторічною, добросовісною 
працею та професіоналізмом Л. П. Пушнін заслужив любов і повагу сту-

дентів, а також викладачів академії. Леонід Павлович провідний спеці-
аліст у галузі безпеки життєдіяльності та техногенної безпеки. З його 
участю опубліковано цілий ряд наукових видань, в тому числі він брав 
участь у підготовці та виданні підручника «Безпека життєдіяльності», 
який рекомендовано Міністерством освіти і наук України для студентів 
вищих учбових закладів у якості основного підручника.

Колеги, друзі, студенти щиро від усього серця вітають Леоніда Павло-
вича з ювілеєм! Зичимо міцного здоров’я, благополуччя, світла, любові 
та радості.

Солидный возраст – восемьдесят лет!
И юбилей внимания достойный.
На все вопросы знаете ответ, 

Идя по жизни гордо и спокойно.

Желаем о болезнях позабыть,
Дни светлою отрадою наполнить.
А если есть обиды – отпустить
И только о хорошем помнить.

Желаем опыт прошлых лет, 
Ценить как звонкую монету.
И драгоценный опыт ваш, 

Беречь для многих поколений!

Колектив кафедри безпеки життєдіяльності.
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